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PROTOKOLL 2024-01-23 

 

Plats: Teams, 13-14 

 

Närvaro:  ☒ Mikael Grönkvist, ordf. 

 ☒ Emma Björklund 

 ☒ Helena Nyman 

 ☐ Sonja Sandström 

 ☒ Josefien Delrue 

  

☒ Håkan Hedenvind 

☐ Henri Börjesson 

☒ Katja Hunn 

☐ Annie Nygård Stark 

☒ Helena Falk 

☒ Mikael Johansson 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mikael G öppnar mötet.  

 

2. Ekonomisk rapport 

Henri och Mikael tar en separat avstämning och går igenom bokslut och förberereder inför 

årsmötet. 

  

3. Genomförda aktiviteter 

Inga. 

 

4. Kommande aktiviteter 

• På torsdag (25/1) är det AW på Agima. Det är 34 externa anmälda. 

• Årsmöte (15/2): 

• 28 anmälda just nu (sista anmälan är den 8/2) 

• Påminnelse för anmälan kommer i form av handlingar för årsmötet. 

• Programmet är i stort sett klart – Mikael J tar kontakt med SGI för kontroll av tider. 

• Mikael G har förberett handlingar till årsmötet, ska kompletteras med rapport från 

Agimas AW samt bokslut och budget. 

• MKB-AW 

• Datum är satt till 19/3 

• Anmälan bör gå live strax innan årsmötet. 

• Rum är bokat i Storstockholms lokaler (max 40 deltagare) 

• Mat och dryck på gång i restaurang i närheten 

• Presentationer: 

• KTH: Hur bra kan man mäta med mobiltelefoner? 

• Trimtec & Leica 

• Österåkers kommun berättar om hur de jobbar med kvalitet på fastighetsgränser 

• Studieresa 

• Katja och Josefien har undersökt Oslo och Helsingfors 

• Har fått en översiktlig offert för båda destinationerna. Helsingfors skulle vara 3 

övernattningar (båt) medan Oslo är 2 övernattningar (tåg). 



 

 

• Olso ser mycket intressant ut både ekonomiskt och potentiella studiebesök vi kan 

göra där. 

 

• Aveki är intresserade av att arrangera en AW. Förslag på ämne är digital översiktplan 

(tillsammans med Spacescape) men det finns också programpunkt om AI kopplat till 

digitalisering av detaljplaner. De är intresserade av att hålla detta på våren - Mikael 

Gåterkopplar till Aveki efter mötet. 

 

• 30-årsfirande 

• Annie och Helena F återkommer till nästa möte med mer info. 

• Flyttar eventuellt detta till hösten och ger rum till Aveki på våren. 

 

5. Övrigt 

• En ansökan för stipendium har inkommit. Styrelsen är positiva till detta men vill avvakta 

tills efter årsmötet och budgeten är beslutad. Mikael G återkopplar. 
 

6. Kommande styrelsemöte 

• Årsmöte - bra om alla kan stanna kvar en stund efter årsmötet. 

 

 

 

 

 

Mikael Grönkvist, ordförande

 

Emma Björklund, sekreterare 
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BILAGA: Att-göra-lista 

Att göra Ansvarig 

Framtagande av resultat- och balansrapport samt budget till 

årsmötet 
 

Henri 

Framtagande av övriga handlingar till årsmötet Mikael G 

Undersöka alternativ för 30-årsfirande 

 

Helena F och 

Annie 

  

  

  

  

  

  

 

 

Kvarstående från tidigare protokoll: (kolla om dessa är avklarade nästa möte) 

Att göra Ansvarig 

Fundera över möjliga åtgärder för att locka nya medlemmar Alla 

GDPR-Gallra registreringsbeviset Helena N 

GDPR-Gallra eposten Josefien 

GDPR-Rensa anmälningsregsiter för olika event Helena F 

 

 


